
Fórum I:  Mit hozott 2014/2015?  
Szolgáltatói tapasztalatok megosztása a szolgáltatás működésével 

kapcsolatban: kapacitás; forgalmi adatok; új kihívások; hogyan 

tovább?  
 

 
1. Az osztott/hozott fecskendőforgalom, illetve a kliens/kontaktszám 

változott-e 2014-ben, illetve 2015 első félévében?  

2. Ha változott, mi állhat a hátterében? (budapesti programok 

bezárásának hatása; becserélési szabályok; intravénás szerhasználat 

terjedése/ csökkenése; stb.)  

3. Az esetleges változások milyen új kihívásokat hoztak számotokra?  

4. A rendelkezésre álló forrásokból el tudjátok-e látni a kliensek fecskendő 

és eszköz szükségleteit? Ha nem, milyen módszereket alkalmaztok a 

program fenntarthatósága végett? (becserélési arány, nyitva tartás stb.) 

5. Jövőbeli tervek? 

 

 



Fórum II: Mit hozott 2014/2015?  
Szolgáltatói tapasztalatok megosztása a klienskörrel kapcsolatban: 

szerhasználati jellemzők; kockázati magatartások; egészségügyi 

következmények  
 

 

 1. Milyen szereket használtak jellemzően a klienseitek 2014/2015-ben, 

van-e valamilyen kiemelendő új jelenség erre az időszakra nézve? (új 

utcanév, új szerekhez kapcsolódó pszichés/fizikai tünetek)  

 

2. Jellemző-e az intravénás használat mellett egyéb szerek más beviteli 

móddal történő intenzív használata? ( pl.: szintetikus kannabinoidok; 

herbál, stb.)  

 

3. Milyen gyakori napi injektálásról, illetve közös eszközhasználatról 

számolnak be a kliensek (elsősorban az új szereket injektálók)?  

 

4. Milyen a kliensek körében a HCV és HIV fertőzöttség és/vagy ezekkel 

a betegségekkel kapcsolatos attitűd?  

 

 

 

 


